



## Приветствие участникам 24-й Международной выставки «Химия-2021»

## Welcome Message to the participants of the 24th International Exhibition Khimia 2021

От имени Торгово-промышленной палаты Российской Федерации приветствую участников, гостей и организаторов 24-й Международной выставки химической промышленности и науки «Химия-2021».

Химический комплекс относится к базовым сегментам российской промышленности. Он играет значительную роль в реализации важнейших социально-экономических программ страны и является драйвером инновационного развития отраслей – потребителей химической и нефтехимической продукции.

Выставка «Химия» более полувека содействует внедрению новейших технологий и оборудования для химической и нефтехимической промышленности.

Уверен, что выставка «Химия-2021» станет эффективной коммуникационной площадкой для представителей бизнеса, экспертного сообщества и органов власти в вопросах решения важнейших отраслевых задач.

Желаю всем участникам и гостям выставки успешной работы, новых деловых связей и удачных контрактов!

Let me, on behalf of the Russian Chamber of Commerce and Industry, welcome the exhibitors, visitors and organisers of the 24th edition of the International Exhibition for the Chemical Industry and Science – Khimia 2021.

The chemical sector is one of the core segments of the Russian industry. It plays a significant role in the implementation of this country's most important social and economic programmes, and is a driver of innovative development in industries that are consumers of chemical and petrochemical products.

For more than half a century, Khimia has promoted the latest technologies and equipment for the chemical and petrochemical industries.

I am positive that Khimia 2021 will once again become an effective networking platform for representatives of the business and expert communities, and Russian authorities to address relevant industry related issues.

I would like to wish all exhibitors and visitors fruitful work, new business leads and mutually beneficial contracts!

Президент  
Торгово-промышленной палаты  
Российской Федерации  
**С.Н. Катырин**

**Sergey Katyrin**  
President  
of the Russian Chamber  
of Commerce and Industry